
Zápisnica 
z prvého mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 1. júla 2013 o 18.30 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní poslanci:  Ing. Vladimír Macánek, Ivan Behúl, Martin Tonhauser, Ing. Stanislav  
Beňo, Milan Cabánek,  Ing. Marián Vrabec 
 
Počet prítomných občanov: traja 
 
Program: 
1/ Otvorenie 
2/ Procedurálne otázky : 
    - schválenie programu rokovania 
    - overenie zápisnice z predchádzajúceho rokovania 
    - voľba návrhovej komisie 
    - voľba overovateľov zápisnice 
    - menovanie zapisovateľa zasadnutia 
3/ Stavebné práce na investičnej akcii Ciolkovského ulica 
4/ Program osláv 900. výročia „Prvej písomnej zmienky o obci“ 
5/ Diskusia 
6/ Návrh na uznesenie 
7/ Záver 
  
 

Starosta obce otvoril prvé mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Ivan Behúl a Ing. Marián Vrabec. 
Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Ing. Vladimír Macánek, 
Milan Cabánek, Martin Tonhauser. Do programu mimoriadneho zasadnutia boli zaradené 
nasledovné body: oplotenie obecného úradu; prerokovanie projektu cyklotrasy; stanovenie 
výšky pokuty za vzniknutú škodu na obecnom majetku. Takto upravený program prvého 
mimoriadneho zasadnutia  poslanci  OZ jednohlasne odsúhlasili (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo stavebné práce, ktoré boli vykonané naviac pri 
rekonštrukcii miestnej komunikácie na Ciolkovského ulici. Zástupca zhotoviteľa  uviedol, že 
práce naviac boli vykonané na základe nepredvídateľných okolností, ktoré zvýšili náklady na 
opravu komunikácie. Milan Cabánek uviedol, že opodstatnenosť navýšenia nákladov by sa 
mala prešetriť. Ing. Marián Vrabec uviedol, že pri vyskytnutí problémov mal stavebný dozor 
ihneď informovať starostu obce a obecné zastupiteľstvo, aby sa k vzniknutým problémom 
vyjadrili. Zástupca fy Zaujec Štefan CESTY uviedol, že o vzniknutých problémoch 
informoval stavebný dozor, ktorý bol určený a splnomocnený konať v mene obce.  Ing. 
Stanislav Beňo uviedol, že stavebný dozor nie je oprávnený odsúhlasovať práce naviac. 
Poukázal na nedostatky v zmluve, ktoré kritizoval už pri jej predložení na zasadnutí OZ. Ďalej 
uviedol, že projektová dokumentácia, spracovaná pre verejné obstáravanie, bola nekvalitne 
vypracovaná. Požiadal stavebnú komisiu, aby sa k vzniknutej situácii vyjadrila. K tomuto 
názoru sa pripojil aj Milan Cabánek. 
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Ing. Vladimír Macánek uviedol, že problém nevznikol v zmluve, ale v komunikácii medzi 
starostom obce, zhotoviteľom a stavebným dozorom. Zástupca fy Štefan Záujec CESTY 
uviedol, že o prácach informoval aj členov stavebnej komisie, Ing. Vladimíra Macánka 
a Jozefa Pagačoviča.  
Ing. Vladimír Macánek k projektovej dokumentácii, na ktorú poukázal Ing. Stanislav Beňo, 
uviedol, že bola vypracovaná ako jednostupňový, zjednodušený projekt. 
Ing. Marián Vrabec uviedol, že všetku zodpovednosť nemôže niesť starosta obce. Je 
vytvorená stavebná komisia, ktorá má starostovi pomôcť a poradiť, keď sa vyskytnú 
problémy pri realizácii stavby. 
Ivan Behúl navrhol, aby boli prizvaní stavební a iní odborníci, ktorí by prehodnotili 
projektovú dokumentáciu a veci s tým súvisiace. 
Po prerokovaní poslanci OZ poverili stavebnú komisiu v spolupráci s projektantom a  
stavebným dozorom akcie „Súvislá oprava MK Ciolkovského ulice“, vypracovať a predložiť 
správu na zasadnutie OZ o dôvodoch vzniku naviac prác, ktoré si nárokuje zhotoviteľ akcie 
uhradiť ako odôvodnené. Termín na predloženie správy je do 15. 07. 2013 (všetci za). 
  

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a odporučilo starostovi obce zostaviť návrh 
priebehu programu osláv, ktoré sa uskutočnia pri príležitosti 900. výročia „Prvej písomnej  
zmienky o obci“. Starostovi obce poslanci OZ odporučili pripraviť rozpočet na akcie, ktoré 
budú organizované vrámci osláv obce (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a poverilo starostu obce uzavrieť zmluvu o dielo 

na akciu „Oplotenie Obecného úradu v Lužiankach „ v cene 21 827,87 € s DPH s firmou 
BOMIF, s.r.o Nitra, ako víťazom verejného obstarávania diela (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo zmluvu o spolupráci s SCK Veľké 

Zálužie, Lužianky, Zbehy o realizácii projektu cyklotrasy Nitra-Lužianky-Zbehy-Alekšince-
Rišňovce s účasťou Obce Lužianky v sume 1 300,-€ (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo v súlade s § 48, ods.1,4 a 5 zákona 

 č. 543/2002 o ochrane prírody a krajiny, finančnú náhradu za dreviny vyrúbané bez súhlasu 
obce, v kat. území Lužianky, par. č. 1971, 1973 a 1975 vo výške 1 000,-€ (všetci za). 
  

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil prvé mimoriadne zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                      Ivan Behúl                   Ing. Marián Vrabec 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


